
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 30.10.2019 
 

Mødedato 

30.10.2019 

Mødested/lokale 

Afdeling Strandgade 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 
Deltagere  

Anne Gulbech, Mette Denert, Jane Brinch, Jens Ove Dalby, Torben Steenholdt, Thomas Brandt 

Pasgaard, Sabiha Pilakovic, Anja Haahr Larsen, Oliver Vinkel, Tina Aandstad Sørensen 
Fraværende 

Henriette Søgaard, Jeppe J Moos, Majbritt Skov Christensen, Benjamin Thaysen 

 
Dato 

12.11.2019 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Mobiltelefoni 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Ønsker til budget 

2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anja Haahr Larsen 

 

 
Afdelingsleder for udskolingen Lasse Rasmussen var inviteret til at fortælle om 

mobiltelefoni på Vejle Midtbyskole. I udskolingen kører man i øjeblikket en 

forsøgsordning, hvor telefonerne ikke bliver indsamlet, men at de kun må tages 

frem efter aftale med lærerne. I indskolingen og på mellemtrinnet bliver 

telefonerne indsamlet hver morgen og udleveret igen ved skoletids ophør.   

 

Det er skolens indstilling at Vejle Midtbyskole bliver mobilfri skole. Den 

indstilling bakkede bestyrelsen op om. Anne Gulbech udarbejder et forslag til 

nyt princip, som tages med på bestyrelsesmødet den 21.11.2019. 

 

 

 

Lasse Rasmussen og Anne Gulbech redegjorde kort for skolens økonomi. Der er 

et stort underskud på inklusionskontoen. Underskuddet dækkes bl.a. ind af 

”Puljen til fagligt løft”, som vi i år har modtaget 1,3 million. kr. fra. Som det ser 

ud på nuværende tidspunkt går vi ud af 2019 med et lille overskud. Sidste år 

prioriterede vi at bruge ekstra ressourcer på matematik og FabLab. I 2020 ønsker 

vi at give skolegården på Afd. Strandgade et løft, der i højere grad kan dække 7.-

9. årgangs behov for aktiviteter. 

 

Bestyrelsen blev bedt om at komme med ønsker til budgettet for 2020. 

 

Bestyrelsen ønskede et overslag over udgiften, hvis alle elever skulle have 

udleveret en pc. Ledelsen udarbejder et overslag.  

 

Bestyrelsen kom også med forslag om indkøb af vandautomater og køleskabe til 

eleverne. 

 

Punktet sættes på dagsorden igen til næste møde. 



 

 

 

4. Status på AULA 

 

 

 

 

 

 

 

5. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 17.09.2019 

 

 

6. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Høring vedr. ny 

styrelsesvedtægt 

 

 

8. Invitation til 

Dialogmøde 

 

 

9. Godkendelse af 

revideret 

Trafikpolitik 

 

Lasse Rasmussen kunne fortælle, at AULA var gået i luften uden de helt store 

udfordringer, så alle er fortrøstningsfulde. Der var heller ingen blandt 

bestyrelsesmedlemmerne, der havde oplevet problemer. Bestyrelsen blev 

præsenteret for den ny hjemmeside, der snart afløser den gamle side. Af hensyn 

til GDPR og offentliggørelse af bestyrelsens kontaktoplysninger og billeder, 

udarbejder sekretæren en samtykkeblanket, der sendes med referatet ud. 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Formand:  

Intet nyt. 

 

Elevråd: 

Intet nyt, 

 

Ledelse: 

Der arbejdes på at etablere et lyskryds ved Afd. Damhaven. Tilladelsen er givet, 

men pengene skal først findes, så det bliver tidligst i 2021. 

 

De seneste socioøkonomiske beregninger viser, at vi løfter vores elever 0,4% 

mere end forventet. 

 

Anne Gulbech og Heine Hansen holder møde med elevrådet på Afd. Strandgade 

torsdag, hvor renovering af skolegården er på dagsorden. Når elevrådet har 

afleveret deres ønsker, vil der blive indhentet tilbud. 

 

Anne Gulbech og Lasse Rasmussen har haft møde med et nyt skolefotofirma. 

Det så lovende ud. Bestyrelsen udtrykte tilfredshed med, at der blev indhentet 

nye tilbud. 

 

Emnet for temaugen i december bliver ”Bæredygtig jul”. Der afsluttes med et 

forældrearrangement den 5. december. Tidspunktet sendes ud sammen med 

referatet. Det blev drøftet, om bestyrelsen skulle lave en bod. Punktet sættes på 

dagsorden til mødet den 21.11.2019 

 

 

Ændring af styrelsesvedtægt for skolevæsen i Vejle Kommune var sendt i 

høring. Der var enighed om ikke at udarbejde høringssvar. 

 

 

Der er endnu ikke kommet dagsorden til dialogmødet den 20.1.2020. Punktet 

sættes på dagsorden til mødet i december. 

 

 

Det udarbejdede forslag til ”Trafikpolitik på Vejle Midtbyskole” blev 

gennemgået. Forslaget blev godkendt med få ubetydelige rettelser. 

 



 

 

 

10. Antallet af 

bestyrelsesmøder 

 

 

 

 

11. Forældrehenvendel

ser 

 

 

12. Årshjul 

 

 

 

13. Eventuelt 

 

 

 

Det har tidligere været drøftet, om arbejdspresset for bestyrelsesmedlemmerne 

var for stort. Det blev drøftet, om man fremover kunne nedsætte antallet af 

bestyrelsesmøder. Det blev besluttet at udsætte beslutningen til 2020, hvor der 

tiltræder en ny bestyrelse. 

 

 

Ingen forældrehenvendelser. 

 

 

 

Thomas Pasgaard laver forslag til nyt årshjul og tager det med på mødet den 

21.11.2019. 

 

 

Thomas Pasgaard stillede spørgsmål til, om det ville være en god ide, at 

bestyrelsen sætter fokus på K-klasserne og derved øger kendskabet til dem. 

Spørgsmålet drøftes på mødet den 21.11.2019 i forbindelse med udarbejdelse af 

årshjulet. 

 

 

Næste møde torsdag den 21.11.2019 kl. 17.30 – 19.30  

på Afd. Strandgade.  


